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حس�ین جمش�یدی - ش�هروند| حضور یک 
هفته ای محمدحسین نژادفلاح در  باشگاه پرسپولیس 
نه تنها حاشیه های این تیم را کمتر نکرده، بلکه قائم مقام 
این باش��گاه با مطرح ک��ردن نام چن��د مربی تمرکز 
درخشان را هم گرفته است. البته او هنوز در عمل هیچ 
کار خاصی نش��ان نداده اما دائما نام های مختلف برای 
حضور روی نیمکت پرس��پولیس به گوش می رسند 
و ح��الا دیگر کار به جایی رس��یده که به ج��ز برانکو و 
قطبی، صحبت از دنیزلی، کریم باقری و اس��تیلی هم 
می شود. برای شفاف سازی مذاکرات پشت پرده مسئول 
فعلی باشگاه پرسپولیس با او همکلام شدیم. در ادامه 
گفت وگوی »شهروند« با محمدحس��ین نژادفلاح را 

می خوانید: 
   روز گذشته مراس�م تودیع شما از مدیریت اداره 
ورزش وجوانان استان تهران برگزار شد اما به نظر 
می رسد اصلا ناراحت نیستید که پست قبلی خود 

را ترک کرده اید. درست است؟
من تا زمانی که در ورزش تهران مس��ئولیت داشتم، 
س��عی کردم تمام کمبودها را رفع کنم و فکر می کنم 
بزرگترین حسنی که در شرایط فعلی می توان نام برد 
نداش��تن بدهی در اداره ورزش وجوانان تهران اس��ت. 
انتخاب گرشاسبی برای این پست بسیار درست بود و 

قسمت این بود که من در پرسپولیس خدمت کنم.
 شما به باش�گاهی آمده اید که مشکلات مالی در 

آن بیداد می کند!
مشکلات مالی هس��ت و نمی توان آن را کتمان کرد 
اما من با برنامه جلو آمدم تا این مشکلات را حل کنم، 
اگرچه نیاز ب��ه زمان بیش��تری دارم. البته این طور که 

بعضی ها می گویند ما پول هتل هم نداریم، نیست. 
   ش�ما هفته گذش�ته بارها مذاک�ره ب�ا برانکو و 
قطب�ی را تأیید کردید، پس چه زمان�ی دراین باره 

تصمیم گیری می کنید؟
مذاکرات انجام ش��د اما در همان حد باقی ماند زیرا 
فعلا در آستانه یک بازی بزرگ قرار داریم و مهمترین 
مس��أله برای من و هواداران پرس��پولیس موفقیت در 
اولین بازی لیگ قهرمانان آسیاست. فعلا هیچ تصمیم 

جدیدی درباره این 2 نفر گرفته نشده است.
   اما مدیر برنامه های قطبی اعلام کرده او بیشتر از 

این منتظر پرسپولیس نخواهد ماند!
همانطور که گفتم مهمترین مس��أله ب��رای من در 
ش��رایط فعلی تمرکز کادرفنی و بازیکنان است. حالا 
قطبی اگر می خواهد، منصرف شود الان برای من مهم 
نیست زیرا مهمتر برای من تیم پرسپولیس و موفقیت 
آن مقابل لخویاست که امیدوارم با یک پیروزی شیرین 
همراه باشد. سرمربیگری در پرسپولیس برای هر کسی 

افتخار است اما نمی توان باعجله تصمیم گرفت.
 جالب اینجاس�ت که روز گذش�ته ن�ام مصطفی 
دنیزلی نیز برای سرمربیگری در پرسپولیس مطرح 

شد...
این روزها نام های زیادی برای پرس��پولیس مطرح 
می شوند اما ما از درخشان حمایت می کنیم تا در لیگ 
قهرمانان تیم را به موفقیت برساند. مذاکره با دنیزلی را نه 
تأیید می کنم، نه تکذیب اما بهتر است وارد این ماجراها 

نشویم.
   می گویید ک�ه تمام هدفت�ان بالا ب�ردن تمرکز 
کادرفنی است اما درخشان این روزها بدجوری به 
هم ریخته و حتی علیه شما و گزینه هایی که برای 

سرمربیگری معرفی کردید، مصاحبه می کند.
درخشان پیشکسوت و بزرگ ماست و من قصد ندارم 
با او وارد دعوا ش��وم زیرا ما باید در کنار هم باشیم. من 
حمایتم را از او اعلام کرده ام و او نیز بهتر اس��ت تمرکز 
خود را روی بازی بگذارد و به مسائل حاشیه فکر نکند. 
به نظر می رس��د خودش نیز علاقه ن��دارد وارد چالش 
شود زیرا صحبت درباره افرادی که هنوز به پرسپولیس 

نیامده اند دردی را دوا نمی کند.
   در ص�ورت ناکامی پرس�پولیس مقاب�ل لخویا، 

درخشان را برکنار می کنید؟
نمی خواهم ب��ه کادرفنی اینط��ور اولتیماتوم بدهم 
و اس��ترس را به تیم تزریق کنم اما این را می گویم که 
درخشان برای ادامه کار در پرسپولیس نیاز به پیروزی 
در این دیدار دارد، علاوه بر این که پرسپولیس هم برای 
خ��روج از بحران نیاز ب��ه پیروزی دارد. م��ن از ته قلبم 

امیدوارم که در این بازی پیروز شویم تا نیازی به تغییرات 
نباشد اما اگر این اتفاق نیفتد،  شرمنده اش می شویم.

 مطرح شدن نام کریم باقری و حمید استیلی برای 
عضویت در کادرفنی پرس�پولیس چقدر صحت 

دارد؟
کریم باقری چند روز قبل به باش��گاه آمده بود و با او 
صحبت های دوستانه انجام دادم و این صحبت ها درباره 
مربیگری در پرسپولیس نبود. منظور استیلی از این را که 
گفته برای بازگشت به پرسپولیس با او صحبت شده، نیز 
نمی فهمم. بهتر است دوس��تان هم هر روز نام یک نفر 
را مطرح نکنند. از تمام این پیشکسوتان نیز می خواهم 
برای حمایت از پرس��پولیس روز سه شنبه به ورزشگاه 

بیایند.
   به عنوان سوال آخر، گفته می شود شما با حمایت 
حسین هدایتی به باشگاه پرسپولیس آمدید قصد 
دارید ش�رایطی را فراهم کنید تا او این باش�گاه را 

خریداری کند. درست است؟
اصلا این طور نیس��ت. هدایتی از دوستان خوب من 
است و همیش��ه نیز در کنار پرسپولیس بوده و کمک 
مالی کرده است اما اصلا در حوزه وظایف من نیست که 
وارد بحث واگذاری ش��وم. امیدوارم هر کسی می تواند، 
جلو بیاید و با خرید باش��گاه پرس��پولیس به این تیم 
بزرگ کمک کند اما من به هیچ کس در این راه کمک 

نمی کنم.

روی خط فوتبال د  نیا

چلسی، قربانی بزرگ اشتباهات داوری 

سوتی به قیمت 15 امتیاز اختلاف
شهروند| برنلی نتیجه بازی با منچستر سیتی را مقابل چلسی هم 
تکرار کرد؛ با این تفاوت که در 4 صحنه مشکوک از لطف داور بهره برد. 
اخراج ماتیچ، دومین گل خورده این فصل چلسی از طریق ضربات کرنر 
را در پی داش��ت تا با شکل گیری تس��اوی یک بر یک، اختلاف سیتی 
صاحب 5 گل مقابل نیوکاسل با چلسی به 5 امتیاز کاهش یابد. مورینیو 
در کنفرانس مطبوعاتی پس از پایان بازی عنوان کرد: »حالا ثابت شد 
من بی دلیل از ش��کل گیری کمپین علیه چلس��ی حرف نزدم!« اگر از 
ابتدای فصل به روند داوری های لیگ برتر توجه کنیم و اشتباهات داوری 
را محاسبه نکنیم، جدولی متفاوت از جدول فعلی را در لیگ برتر شاهد 

خواهیم بود.
اختلاف 15 امتیازی

آمار نشان می دهد این فصل چلسی بیش از همه تیم های فصل جاری 

لیگ برتر از تصمیمات داوران در لحظات کلیدی بازی های حس��اس 
ضربه خورده است. اگر این فصل اش��تباهات محرز داوران به ضرر این 
تیم نبود، حالا ش��اگردان مورینیو 8 امتیاز بیش از 60 امتیازی فعلی 
داشتند و با اختلاف 15 امتیازی نس��بت به سیتی در صدرجدول قرار 
می گرفتند. آبی های منچس��تر اما در فصل جاری خیلی کم از داوری 
ضربه خوردند و ب��دون در نظر گرفتن اش��تباهات داوری هم در رتبه 
فعلی می ماندند. منچس��تریونایتد در بین بزرگان حاضر در لیگ برتر 
بیشترین سود را از سوتي های لیگ برتر برده، با این حال اوضاع و احوال 
جالبی ندارد و حالا پس از این که س��وانزی برای نخستین بار در تاریخ 
حضورش در لیگ برتر، موفق به برتری در هر 2 بازی رفت و برگش��ت 
لیگ مقابل آنها شد با 47 امتیاز خطر از دست دادن سهمیه فصل آینده 
لیگ قهرمانان را حس می کند. آستون ویلا هرچند این فصل نتایج جالب 
توجهی نگرفته و به شکل جدی خطر اولین سقوط از لیگ برتر را حس 
می کند اما بخشی از فرآیند ناکامی خود را در گروی اشتباهات داوری 
می بیند. اگر اشتباهات داوری نبود، آنها در مقطع فعلی 9 امتیاز بیش 
از امتیازهای فعلی داش��تند. در این بین برنلی تا قبل از بازی این هفته 

با چلسی، کمتر از همه تیم ها از سوت داوران متضرر شده بود؛ به حدی 
که اگر اشتباهات داوری را محاسبه نکنیم هم شرایط برنلی، نه بهتر و نه 
بدتر از شرایط فعلی نمی شد. لیگ برتر با هیجان ویژه ای دنبال می شود 
اما اگر اشتباهات فعلی نبود، شاید این روند هیجان انگیز چنین ادامه 
نمی یافت و چلسی بدون گیر افتادن در دام اشتباهات سهوی می رفت تا 

زودهنگام ترین قهرمانی تاریخ لیگ برتر را جشن بگیرد.

شهروند| درحالی که حدود یک سالی است دوره 
ریاست شیرازی در هیات فوتبال تهران می گذرد اما 
دیروز بعد از 5 بار به تعویق افتادن، مجمع انتخاباتی 
بالاخره برگزار شد که البته بازهم پر از حرف و حدیث 

و  ابهام بود.
انصراف 6 کاندیدا و انتخاب تک نفره 

7 کاندی��دا پی��ش از انتخابات برای احراز پس��ت 
ریاست هیأت فوتبال تهران ثبت نام کرده بودند که 4 
نفر از آنها در مجمع حاضر نشدند. همچنین محمودی 
و گودرزی 2 کاندیدای دیگر هم قبل از شروع انتخابات 
انصرافشان را اعلام کردند تا حبیب الله شیرازی، رئیس 
قبلی این هیأت به عنوان تنها نامزد باقی بماند و تداوم 
ریاستش محرز شود. درنهایت نیز 47 رای به او داده 

شد و او بدون رقیب بار دیگر بر مسند قدرت نشست.
شبهه های انتخابات و بوی چلوکباب!

حتی تعویق یک س��اله انتخابات نیز باعث نش��د 
تا ح��رف و حدیث ه��ا درب��اره ش��یرازی و حمایت 
فدراسیون از او کمتر شود. میرزاآقابیک، نماینده اداره 
ورزش وجوانان تهران قبل از برگزاری مجمع اینطور 
سلامت انتخابات را زیر س��وال برد: »ما این انتخابات 
را قب��ول نداریم و راضی نبودیم ک��ه این انتخابات به 
این شکل انجام شود. به نظر می رسد انتخابات چیده 

ش��ده و ش��ائبه هایی در رابطه با آن وجود دارد.« این 
صحبت های بعد از انتخابات توسط ابوالقاسم پور که 
یک��ی از کاندیدای انصرافی بود، بار دیگر تکرار ش��د: 
»وقتی اعضای مجمع از قبل چیده ش��دند من چرا 
در این انتخابات شرکت کنم و با آبرویم بازی کنم؟« 
علی کفاشیان اما درباره بودار بودن انتخابات اینگونه 
توضیح داد: »»در سالن چلوکباب می دادند و این بوی 
چلوکباب و گوشت غذا بود که می آمد!« البته وی در 
ادامه دفاع تمام قدی را از گزینه مورد نظرش داشت: 
»تمام اعضای مجمع به شیرازی رأی دادند و نمی توان 

خلاف جهت آب شنا کرد.«
کفاشیان هم برای خودش یار می چیند؟

چند سالی اس��ت که مجامع انتخاباتی هیات های 
استانی در بخش فوتبال با حاشیه های زیادی همراه 
اس��ت و حتی کار به جایی رسید که انتخابات استان 
فارس یک بار ابطال ش��د و چند استان دیگر نیز زیر 
س��وال رفتند. در این شرایط شایعه شده کفاشیان با 
فرار از تمام انتقادات درحال چینش یاران خود برای 
انتخابات  سال آینده فدراسیون  فوتبال است تا با وجود 
نارضایتی وزارت ورزش از عملکردش برای س��ومین 
دوره به پشتوانه رأی همین هیات های استانی ریاست 

را در دست بگیرد.

ش�هروند| درروزهای ترجیح داده شدن لیگ قطر 
به اروپا توسط بازیکنان ایرانی، مرتضی پور علی گنجی 
پس از آن همه احساس��ی که بع��د از زدن گل به عراق 
در یک چهارم  نهای��ی دوره اخیر جام ملت های آس��یا 
به خ��رج داد در تیم چینی تیان جی��ن، اولین روزهای 
لژیونرش��دنش را تجربه خواهد ک��رد و دوران حضور 
ش��اهرودی دردالیان چین را به یاد م��ی آورد. بازیکن 
نفت تهران جای پژمان منتظری مص��دوم در ترکیب 
ثابت کی روش در جام ملت های آس��یا حضور یافت و با 
عملکرد خوب یکی از س��تاره های مرحله گروهی جام 
نام گرفت اما ش��اهکار اصلی را با زدن آن ضربه سر زیبا 
در حس��اس ترین لحظات بازی با عراق در یک چهارم 
نهایی رقم زد. اولین گل ملی رس��می مرتضی، چشم 
اس��تعدادیاب ها را به او خیره کرد و س��رانجام باشگاه 
خوشبخت چینی با مبلغ 500 هزار دلار، پدیده جدید 

فوتبال ما را به خدمت گرفت.
پایان دوران نفتی

پور علی گنجی  پس از قطعی ش��دن ق��رارداد با تیم 
چینی، قی��د همراهی نف��ت در بازی لی��گ قهرمانان 
آس��یا مقابل پاختاکور را زد و با تیم به ازبکستان نرفت. 
ماجراجویی های جدید او در»تیان جین« یکی از 16 تیم 
فصل جدید سوپر لیگ چین دنبال می شود؛ تیمی که از 

زمان تأسیس اولیه در 1951 تابه حال 3 بار تغییر هویت 
داده و آخرین بار، 17 سال پیش تحت حمایت کارخانه 
وابسته به دولت »تیان جین تدا« نونوار شد. تیم هفتم 
فصل قبل با مربیگ��ری آری هان هلندی ک��ه درایران 
چهره آشنایی است، قصد دارد به کمک پورعلی گنجی 
بر تنها افتخار دوران جدی��دش )قهرمانی جام حذفی 

چین در  سال 2011( بیفزاید.
پورعلی گنجی: از چین به اروپا می روم

مرتضی پورعلی گنجی بابت حضورش در لیگ چین 
خوشحال است اما با توجه به این که هنوز رضایتنامه اش 
از س��وی باشگاه نفت صادر نش��ده، با احتیاط صحبت 
می کند: »قرارداد من با باشگاه نفت تهران تا پایان فصل 
است. درست است که باش��گاه چینی به من پیشنهاد 
داده است اما باید مسئولان باشگاه در این خصوص نظر 
نهایی را بدهند.« او در ادامه از علاقه اش به لژیونر شدن 
می گوید: »درباره پیوستنم به تیم چینی و بازی در لیگ 
این کشور با افراد زیادی مشورت کردم و به من گفتند در 
آن جا می توانم پیشرفت کنم. چین لیگ باکیفیتی دارد 
و درصد پیشرفت در این لیگ بالا است. با توجه به این که 
هدف من پیوستن به تیم های اروپایی است فکر می کنم 
در لیگ چین من بیشتر در چشم باشم و بتوانم از چین 

به اروپا بروم.«

شیرازی در انتخابات یک نفره، 
رئیس هیأت فوتبال تهران شد 

یک سال هیاهو 
برای هیچ!

 مرتضی  پورعلی گنجی
لژیونر جدید فوتبال ایران 

 گذر از نفت 
با پول چینی

نگاه تبعیض آمیز به ورزش تا کی؟

هزاران بار کارشناسان و اندیش��مندان حوزه ورزش 
در مورد زیان ناش��ی از ایجاد تبعیض میان رشته های 
ورزش��ی س��خن گفته اند اما به جرأت می توان گفت 
که همواره این س��خن گفتن ها ب��دون هیچ نتیجه ای 
پایان گرفته است. بی ش��ک تفاوت و فاصله ای که بین 
رشته های ورزشی ش��کل گرفته یکی از اتفاقات ناگوار 
روزگار ماست. مگر قهرمانان)در هر حوزه ای از ورزش( 
که برای میهن خود افتخار می آفرینند با یکدیگر فرق 
دارند؟ چرا باید مدال آوران جهانی و آسیایی در رشته ای 
مانند کاراته دیده نش��وند ولی در عوض تنها قشری از 
ورزش��کاران )که البته آنها نیز زحمت می کش��ند( در 
بوق شوند و موردتقدیر قرار بگیرند و امکانات مختلف 
برای آنها تخصیص یابد. باور کنید سکو با سکو و مدال 
با مدال هیچ تفاوت��ی ندارد. یک کاراته کا که س��ال ها 
تلاش می کند تا به آرزوها و خواسته های خود برسد و 
برای کش��ورش نیز افتخاری در تاریخ به ثبت برساند، 
نباید به لحاظ اقتصادی تا آن حد تأمین ش��ود تا برای 

پیروزی های بزرگتر دغدغه ای نداشته باشد؟ 
بارها دیده شده است که در ورزش هایی نظیر کاراته، 
یک قهرمان در اوج شکوفایی خود از میادین قهرمانی 
خداحافظی کرده اس��ت؛ درحالی که می توانس��ته تا 
چند س��ال پرچم س��رزمینش را بالا ببرد. وقتی وارد 
زندگ��ی این قهرمانان می ش��ویم هیچ چ��اره ای باقی 
نمی ماند که به آنه��ا حق بدهیم. چ��ون تأمین مالی 
زندگی و تداوم معیش��ت، آنها را به این نتیجه رسانده 
است که با س��کوهای قهرمانی خداحافظی کنند. این 
افراد سرمایه های ملی ما هستند که به سادگی از روی 
آنها عبور می کنیم و کشور و ملتی از مزه قهرمانی شان 
محروم می شوند. این درد بزرگ چه زمانی می خواهد 
بهبود یابد تا پتانسیل ها و انرژی های ورزش کشور هدر 
نروند؟ البته همیش��ه حرف و سخن در ضرورت حذف 
تفاوت و تبعیض میان ورزش ها وجود دارد. هر از گاهی 
هم تصمیم هایی گرفته می شود تا همه قهرمانان بتوانند 
در س��ایه آنها به زندگی خود ادامه دهند اما چون این 
تصمیم ها قانون مند نمی شود دوباره همه چیز به حالت 
نخس��ت باز می گردد و بازهم ورزشکارانی را می بینیم 
که به دلیل عدم توانایی مالی مجبور می شوند میادین 
رقابت را واگذار کنند. در ایران درست ورزش هایی باید 
تاوان نگاه تبعیض آمیز میان ورزش های مختلف را پس 
بدهند که بیشترین افتخار ملی را نصیب مردم کرده اند 
و این توانایی را دارند که این افتخارات را افزایش بدهند. 
در ورزشی مثل کاراته، ایران توانسته است 7 مربی را به 
کشورهای خارجی بفرستد تا  آنها با نام ایران سرمربی 
تیم ملی کاراته 7 کشور خارجی باش��ند. این مربی ها 
سفیران ایرانی محسوب می ش��وند که آوازه مهارت و 

توانایی ایرانی ها را جهانی می کنند. 
به نظر می رس��د جریان ورزش در ایران به خاطر این 
تبعیض ها هزینه های زیادی را متحمل شده است. این 
هزینه ها جوانان و پتانسیل قهرمانی کشور را تحت تأثیر 
قرار می دهد. تا کی باید یک قهرمان که می تواند برای 
کش��ورش مدال قهرمانی صید کند ب��ه دلیل ضعف 
اقتصادی در حوزه ورزشی اش و به تبع آن ضعف مالی 
در تأمین هزینه های زندگی اش نگران باشد و بخواهد 
برای تأمین مالی از حیطه ورزش خارج شود؟ درمورد 
کاراته که وضع به مراتب بدتر ش��ده است. ورزشکاران 
تنها امیدشان به حضور در باش��گاه و شرکت در لیگ 
بود تا از این طریق درآمدی به دست بیاورند اما به دلیل 
افت سرمایه گذاری، اوضاع باشگاه ها به شدت نزول کرده 
اس��ت. یعنی این روزنه هم برای کاراته کاها بسته شده 

است. کسی می داند این جا چه خبر است؟

دعوت مورینیو رد شد
س��لیمان، ش��هروند سیاه پوس��ت فرانسوی که 
سه ش��نبه هفته گذش��ته در یکی از ایستگاه های 
متروی پاریس از سوی گروهی از هواداران نژادپرست 
چلسی مورد اهانت واقع شد، دعوت باشگاه چلسی و 
سرمربی پرتغالی این تیم، را برای حضور در ورزشگاه 
استمفوردبریج نپذیرفت. سلیمان در این خصوص 
به نشریه »لوپاریزین« گفت: »از آقای مورینیو بابت 
دعوت کردن من متشکرم اما درحال حاضر آمادگی 

حضور در استادیوم را ندارم.«

بنزما و ریبری، پردرآمدهای فرانسه
براس��اس اعلام نش��ریه »اکیپ« تون��ی پارکر با 
کس��ب 16 میلیون یورو، پردرآمدترین ورزش��کار 
فرانسوی در  س��ال 2014 بوده اس��ت. کریم بنزما، 
مهاجم رئال مادرید از طریق حق��وق کلان دررئال 
مادرید و همچنین درآمده��ای جانبی از حضور در 
تیم ملی کش��ورش و فعالیت های تبلیغاتی در  سال 
گذشته میلادی 15.8 میلیون یورو درآمد داشت و 
در رده دوم قرار گرفت. رتبه س��وم در این رده بندی 
جالب به »فرانک ریبری«  هافبک 31ساله و ارزشمند 
تیم بایرن مونیخ تعلق گرفت که  س��ال 2014 رقم 
14.8 میلیون یورو حقوق، پ��اداش وحق تبلیغات 

دریافت کرد.

 برتری لالیگا، ضعف لیگ ایران
کمیته آم��ار و ارقام فدراس��یون جهانی فوتبال، 
لالی��گا را به عنوان بهترین لیگ دنی��ا معرفی کرد و 
سری آ و لیگ برتر انگلیس در رتبه های دوم و سوم 
قرار گرفتند. در آسیا هم لیگ کره جنوبی رتبه اول و 
لیگ های عربستان و ژاپن نیز در رده های بعدی دیده 
شدند. مطابق انتظار، لیگ برتر ایران در این رده بندی 

جایی نداشت!

یادداشت

ورزش جهان

تیتر بازی

اسکوربورد

   هفته پانزدهم لیگ اول دسته اول فوتبال با برتری 
مس رفسنجان،  صدرنش��ین گروه دوم و تساوی در 

دربی اهواز همراه بود.
 محسن قهرمانی،  داور جنجالی فوتبال کشورمان 
به عنوان دبیر هیأت انجمن های ورزش��ی اس��تان 

خراسان رضوی منصوب شد. 
   در حال��ی  که مدی��ران نفت از احتمال لغو س��فر 
خود به ازبکستان به دلیل مشکلات مالی خبر داده 
بودند، کاروان این تیم شب گذشته برای رویارویی با 

پاختاکور به این کشور سفر کرد.
   تیم ملی اسلحه سابر شمشیربازی با پیروزی برابر 
آمریکا برای اولین بار به جمع 8 تیم برتر مس��ابقات 

شمشیربازی کلاس A جهان راه یافت. 
   میزبانی رقابت های کش��تی قهرمانی ناش��نوایان 

جهان در  سال 2016 به ایران سپرده شد.
   خاکپور از فدراس��یون فوتبال درخواس��ت کرد به 
دلیل عدم همکاری باشگاه ملوان با تیم امید کنعانی،  

بازیکن این تیم را از حضور در لیگ محروم کند.

کفاشیان:  خداحافظی کی روش بعد از اردوی سوئد 
شایعه است 

وزی�ر ورزش:  اس��تقلال مش��تری نداش��ته اما 
پرسپولیس دو مشتری دارد

باقری:  قرار نیست دستیار قطبی شوم
علیپور:  »ف.ک«ها به طور ویژه رصد می شوند

کاظمی:  تحمل من نسبت به ع.ع به زیر صفر رسیده 
است

مرخصی های هافبک عراقی تمامی ندارد

زرینچه در آستانه جدایی از استقلال
شهروند| شاید پیش بینی می شد با قرار گرفتن 
مربیان پر ادعایی مثل فکری، زرینچه، همدانی و 
بیانی در کنار قلعه نوعی خیلی زودتر از اینها حداقل 
یکی از آنها با سرمربی آبی پوشان به اختلاف بخورد 
و این اتف��اق ای��ن روزها درحال جدی تر ش��دن 
است. ماجرا از آنجایی آغاز ش��د که افشارزاده در 
مصاحبه ای مدعی شد اعضای هیات مدیره برای 
برکناری قلعه نوعی به او فشارهایی را وارد آورده اند 
که شنیده می شود در همان برهه زرینچه به عنوان 
گزینه اصلی هیات مدیره ب��ه مدیرعامل معرفی 
شده اس��ت. قلعه نوعی هم که از این ماجرا باخبر 
است،  رابطه سردی با زرینچه داشته و کار به جایی 
رسیده که دستیار اول قلعه نوعی تمرین تیمش را 
از روی س��کوها دنبال می کند، اگرچه بهانه ای به 
نام س��رماخوردگی می آورد. در هر صورت به نظر 
می رس��د حتی تا پایان فصل نی��ز این همکاری 
ادامه دار نخواهد بود. از س��وی دیگر اتفاق جالب 
لطف زیاد س��رمربی آبی پوشان نسبت به هافبک 
عراقی تیمش است که تقریبا هر هفته درخواست 
مرخص��ی دارد و 90 درصد با درخواس��تش نیز 
موافقت می شود. با این که قلعه نوعی به برخورد با 
بازیکنان بی انضباط مشهور است اما جالب است که 
در قبال کرار هیچ عکس العملی نشان نمی دهد. او 
دوباره به عراق رفته و مشخص نیست چه زمانی به 

ایران برمی گردد.

حاشیه

رئیس فدراسیون جهانی، سفارش رضازاده را کرد!

شانس رقبا را کاهش دهید!
شهروند| در حالی که روز گذشته رئیس سازمان 
بازرسی کش��ور بار دیگر به دوش��غله بودن حسین 
رض��ازاده،  رئیس فدراس��یون وزنه ب��رداری تأکید 
کرد،  اعلام ش��د که او به هیچ عنوان حق شرکت در 
انتخابات فدراسیون وزنه برداری را در صورت عضویت 
در شورای ش��هر ندارد اما به نظر رضازاده که پیش از 
این مورد حمایت اعضای شورای ش��هر قرار گرفته 
بود، حالا برای بقا در فدراسیون وزنه برداری دست به 
دامان رئیس فدراسیون جهانی شده است. در همین 
راس��تا در نامه ای عجیب تاماش آیان به مس��ئولان 
ورزش ای��ران حمایت خود را از رض��ازاده برای ادامه 
کار در فدراس��یون اعلام کرده اس��ت.  در بخشی از 
نامه رئیس فدراسیون جهانی وزنه برداری آمده است:  
»قبل از انتخابات آتی فدراسیون وزنه برداری ایران، 
بدین وسیله اعلام می نمایم که فدراسیون بین المللی 
وزنه برداری از حس��ین رضازاده،  رکورددار المپیک 
به طور مصمم حمایت می نماید تا در سمت خویش 
ابقا گردد. از شما درخواست می کنم تا در این مورد، 
ایشان را همراهی کنید و فرصت انتخاب رقبای ایشان 
را کاهش دهید چرا که آنها درصدد کنار گذاش��تن 
نامبرده و نیل به اهداف شخصی خود هستند.« باید 
دید نامه بی سابقه رئیس فدراسیون جهانی یک رشته 
در حمایت از یک فرد خاص با چه واکنشی از سوی 

مسئولان ورزش کشور مواجه خواهد شد. 

ذره بین

هفته بیست وششم لیگ برتر:   منچسترسیتی5 
– نیوکاس��ل صفر، تاتنهام2- وستهام2 و اورتون2- 

لستر سیتی2
هفته بیست و چهارم س�ری A:   میلان2- چزنا 
صفر، امپول��ی3- کیوو صفر، ه��لاس ورونا1- رم1، 

لاتزیو2- پالرمو1 
هفته بیست وچهارم لالیگا:   سوسیداد4- سویا 
3، کوردوبا یک- والنسیا2، آتلتیکو مادرید 3 – آلمریا 

صفر و لاکرونیا صفر- سلتاویگو2 
هفته بیس�ت ودوم بوندس�لیگا:  هامبورگ1 - 

مونشن گلادباخ 1 و کلن یک- هانوفر یک

محمدحسین نژادفلاح، قائم مقام پرسپولیس در گفت وگو با »شهروند«: 

درخشان لخویا را نبرد، شرمنده اش می شویم
   قرار نیست هدایتی را برای خرید پرسپولیس کمک کنم

  مذاکره با دنیزلی را هم مثل قطبی و برانکو تکذیب نمی کنم

مجید صافی
مربی تیم کاراته پاکستان


